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                                                                        З А П И С Н И К 
 

са 10. сједнице Заједничке комисије за одбрану и безбједност БиХ 
Парламентарне скупштине БиХ, 

одржане 22.11.2007. године, у времену од 17.00 до 18.30 часова, у Витезу 
 
 
Сједници су присуствовали чланови Заједничке комисије: Бранко Зрно, Слободан Шараба, 
Јозо Крижановић, Хазим Ранчић, Адем Хускић, Винко Зорић и Душанка Мајкић.  
 
Одсуство са сједнице оправдали су: Шефик Џаферовић, Мирко Околић, Сулејман Тихић, 
Драго Калабић и Иво Миро Јовић. 
 
Сједници су присуствовали и гости, као и представници Секретаријата Парламентарне 
скупштине БиХ: 

- Муниб Исаковић, Министарство безбједности БиХ; 
- Ермин Пешто, Министарство безбједности БиХ; 
- Јелена Сесар, ОХР, 
- Кристијан Хаупт, Мисија ОЕБС-а у БиХ;                                                                                                  
- Лејла Хаџихасановић, Штаб НАТО-а у Сарајеву; 
- Драгица Хинић, секретар Заједничке комисије за одбрану и безбједност БиХ,  Жељко 

Грубешић, савјетник у Заједничкој комисији за одбрану и безбједност БиХ и Јовица 
Катић, стручни сарадник. 

 
Сједници је предсједавао Бранко Зрно. 
 
За разматрање на сједници предложен је сљедећи 
 
                    ДНЕВНИ РЕД 
    

1. Усвајање Записника са 9. сједнице Заједничке комисије; 
2. Разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о полицијским 

службеницима Босне и Херцеговине – друга комисијска фаза (предлагач: Савјет 
министара БиХ); 

3. Разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о Државној агенцији за 
истраге и заштиту – друга комисијска фаза (предлагач: Савјет министара БиХ); 

4. Текућа питања: 
a) Позив РАЦВИАЦ-а за учествовање на семинару "Компјутерски криминал - нове 

пријетње", Загреб, 12. и 13. децембра 2007. године; 
б)   Позив ЦСС-а за учествовање на семинару "Европска безбједносна и одбрамбена 
      политика (ЕСДП) и Босна и Херцеговина", Сарајево, 4. и 5. децембар 2007. год.,  
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  ц) Позив ПСОТЦ-а за учествовање на другом семинару из области безбједносне 
      политике, зграда ПСБиХ, 11. децембар 2007. године, 
 д) Позив Центра за међународне односе (ЦИР) за учешће на Округлом столу 
     "Босна и Херцеговина и Партнерство за мир – нове вриједности и безбједно  
      окружење", Бања Лука, 29. новембар 2007. године; 

           е) Информација о посјети ЛОТ тиму Војске Швајцарске у Бугојну; 
                 ф) Информација о посјети касарни ОСБиХ у Тузли и Добоју, те Теренској 
                      канцеларији  ГП-е у Градишкој. 
 
Предложени дневни ред чланови Заједничке комисије једногласно су усвојили. 
 
 
Ад. - 1. Усвајање Записника са 9. сједнице Заједничке комисије 
 
Записник са 9. сједнице усвојен је једногласно. 
 
 
Ад. - 2. Разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о 
             полицијским службеницима Босне и Херцеговине – друга комисијска фаза 
             (предлагач: Савјет министара БиХ) 
 
Бранко Зрно подсјетио је да је Комисија једногласно прихватила принципе Предлога закона 
и да се он сада налази у другој комисијској фази. 
На Предлог закона није било амандмана, те се о њему није водила посебна расправа. 
 
Заједничка комисија потом је једногласно прихватила текст Предлога закона о измјенама и 
допунама Закона о полицијским службеницима Босне и Херцеговине и упутила га у даљу 
парламентарну процедуру. 
 
 
Ад. - 3. Разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о Државној 
             агенцији за истраге и заштиту – друга комисијска фаза 
             (предлагач: Савјет министара БиХ) 
 
Бранко Зрно информисао је да је Комисија једногласно прихватила принципе Предлога 
закона и да се он сада налази у другој комисијској фази. Напоменуо је и да је у складу са 
чланом 109. Пословника Представничког дома амандмане на Предлог закона поднио  
посланик Славко Јовичић. Потом је замолио предлагача да образложи своје амандмане. 
Славко Јовичић упознао је чланове Комисије са садржајем четири амандмана која је 
поднио на Предлог закона. Истакао је да су неприхватљива рјешења из чл. 6, 7, 8. и 10. 
Предлога закона, у којима је предложено формирање Одјељења за међународну полицијску 
сарадњу у оквиру СИПА-е које би преузело послове из надлежности Канцеларије за сарадњу 
са Интерполом, која је тренутно Законом предвиђена као самостална служба при 
Министарству безбједности БиХ. Он је навео да се послови из надлежности Канцеларије за 
сарадњу са Интерполом не могу везати искључиво за СИПА-у из разлога што и остале 
полицијске организације, у првом реду ГПБиХ и ентитетски МУП-ови, имају потребу за 
међуполицијском сарадњом ради размјене оперативних информација. Он је замолио да се 
његови амандмани прихвате јер је овакав предлог закона неуставан. 
Хазим Ранчић истакао је да Предлог закона није неуставан јер су уставноправне комисије 
оба дома прихватиле предложени текст. Амандмани Славка Јовичића, надаље, нису 
прихватљиви јер су, у противном, морали третирати и измјену члана 1. Предлога закона како 
би сачињавали цјелину, односно, у случају брисања чланова 6-10, како је предвиђено овим 
амандманима, требало би избрисати и члан 1. Предлога закона. Из наведених разлога 
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наведени амандмани су за њега неприхватљиви и стога их он неће подржати.Упознао је 
потом чланове Комисије и са шест амандмана које је сачинио на Предлог закона, али их није 
благовремено поднио. На крају, позвао је чланове Комисије да одбију Предлог закона до 
усвајања Предлога закона о платама у институцијама БиХ. 
Ермин Пешто из Министарства безбједности БиХ је, у име предлагача Закона, појаснио да 
се приликом израде Предлога закона обратила пажња на сва питања наведена у амандманима 
Славка Јовичића, разматрајући да ли је боље оставити садашње рјешење или пребацити 
Канцеларију Интерпола унутар СИПА-е. Надаље је појаснио да тренутно у СИПА-и долази 
до осипања кадрова зато што су послови које обављају одређени државни службеници и 
запослени унутар СИПА-е својом тежином слични пословима које обављају полицијски 
службеници, а за које не добијају додатну новчану накнаду. Овим законом жели се  
измијенити такво стање, а  такав Предлог треба бити будући модел и за Граничну полицију 
БиХ. 
Јозо Крижановић сматра да нема оправдане аргументације у амандманима Славка Јовичића, 
нарочито у дијелу у којем изражава бојазан да ће се њиме избјећи комуникација између 
Интерпола и ентитетских МУП-ова. Он је појаснио да нико не иде за тим да се елиминише 
једна карика у систему безбједности. Будући да је потврђено да су лоше плате разлог одласка 
кадрова из СИПА-е, ОБА-е и других институција, сматра да нема разлога за превелику 
журбу и доношење измјена и допуна постојећег закона, те је предложио да се он разматра тек 
након усвајања Закона о платама у институцијама БиХ. 
Бранко Зрно  закључио је да прије усвајања овог закона треба сачекати усвајање Закона о 
платама у институцијама БиХ, који би конкретизовао и ове кориснике буџета, чиме би се 
помирили сви ставови, и предлагача и чланова Комисије. У случају давања сагласности о 
овом предлогу закона, постоји оправдана бојазан да би то изазвало ланчану реакцију у 
смислу сличних захтјева и од других институција. Он је потврдио да у Комисији очигледно 
нема расположења за усвајање ових измјена и допуна Закона.  
Потом је позвао чланове Комисије да се прво изјасне о амандманима посланика Славка 
Јовичића, с обзиром да амандмани посланика Хазима Ранчича нису поднесени у року 
предвиђеном Пословником. 
 
Одлучивање о Предлогу закона у цјелини 
По окончаној расправи, са три гласа "за" и пет "против", без гласова "уздржан", Комисија је 
одбила амандмане посланика Славка Јовичича на Предлог закона. 
 
Са два гласа "за", три "против" и три гласа "уздржан", Заједничка комисија није прихватила 
текст Предлога закона о измјенама и допунама Закона о Државној агенцији за истраге и 
заштиту у цјелини. 
 
Будући да је Комисија, у складу са чланом 107. Пословника Представничког дома, и члана 
101. Пословника Дома народа, у случају одбијања законског предлога, обавезна да 
образложи разлоге одбијања, то је као тренутни разлог одбијања Предлога закона истакнута 
чињеница да велики дио његових одредаба регулише питања у вези са исплатом одређених 
накнада и стимулација државним службеницима у СИПА-и, те друга новчана издвајања. 
Стога је став за наведено одлучивање био да је неопходно сачекати доношење Закона о 
платама запослених у државним институцијама БиХ, с обзиром  да се његово доношење 
очекује до краја текуће године. Тим законом ће на јединствен начин бити ријешено питање 
плата и накнада полицијских и државних службеника у свим агенцијама за спровођење 
закона.   
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Ад. - 4.Текућа питања 
 

a) Позив РАЦВИАЦ-а за учествовање на семинару "Компјутерски криминал - нове 
пријетње", Загреб, 12. и 13. децембар 2007. године 

 
Драгица Хинић упознала је чланове Комисије са позивом РАЦВИАЦ-а за учешће на овом 
семинару. Комисија је одлучила да предложи колегијумима домова ПСБиХ да се на овај 
семинар упути Бранко Зрно. 
 
 
       б)  Позив ЦСС-а за учествовање на семинару "Европска безбједносна и одбрамбена 
            политика (ЕСДП) и Босна и Херцеговина", Сарајево, 4. и 5. децембар 2007. год. 
 
Драгица Хинић упознала је чланове Комисије са позивом ЦСС-а за учешће на овом 
семинару. Комисија је одлучила да се на овај семинар упуте Бранко Зрно, Јозо Крижановић и 
Жељко Грубешић.  
 

 ц) Позив ПСОТЦ-а за учествовање на другом семинару из области безбједносне 
     политике, зграда ПСБиХ, 11. децембар 2007. године 

 
Драгица Хинић упознала је чланове Комисије са дописом Министарства безбједности у 
којем се тражи да Заједничка комисија 11. децембра 2007. године, у времену од 9.00 до 12.00 
часова, у Парламентарној скупштини БиХ, буде домаћин једном дијелу семинара ПСОТЦ-а, 
на којем би се учесници упознали са радом Комисије и њеном улогом у креирању и 
спровођењу безбједносне политике Босне и Херцеговине.  
Комисија је одлучила да учеснике овог семинара приме: Слободана Шараба, Хазим Ранчић, 
Драгица Хинић и Жељко Грубешић. 
 

д) Позив Центра за међународне односе (ЦИР) за учешће на Округлом столу "Босна  
     и Херцеговина и Партнерство за мир – нове вриједности и безбједно окружење",  
    Бања Лука, 29. новембар 2007. године 

 
Драгица Хинић упознала је чланове Комисије са позивом Центра за међународне односе 
(ЦИР) за учешће на овом округлом столу.  
Комисија је одлучила да на овом округлом столу учествују Адем Хускић и Жељко 
Грубешић. 
 

е) Информација о посјети ЛОТ тиму Војске Швајцарске у Бугојну; 
 
Драгица Хинић информисала је чланове Комисије о предстојећој посјети ЛОТ тиму Војске 
Швајцарске у Бугојну почетком наредног мјесеца. У овој активности планирано је учешће 
чланова Комисије који сходно својим обавезама буду могли учествовати у њеној 
реализацији. 
Информацију су чланови Комисије примили к знању. 
 

 
ф) Информација о посјети касарни ОСБиХ у Тузли и Добоју, те Теренској  
      канцеларији ГП-е у Градишкој 

 
Драгица Хинић информисала је чланове Комисије о посјети касарнама ОСБиХ у Тузли и 
Добоју, те Теренској канцеларији Граничне полиције у Градишкој, које ово радно тијело у 
складу са утврђеним Програмом рада за ову годину, треба реализовати средином наредног 
мјесеца. 
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И у овој активности планирано је учешће свих чланова Комисије . 
Информацију су чланови Комисије примили к знању. 
 
 
         Записник сачинила                                                                         Предсједавајући 
           Драгица Хинић                                                                       Заједничке комисије 
                                                                                                                   Бранко Зрно 


